
Z Á P I S N I C A  

Rada školy  

Základná škola Dunajská Lužná  

XIV. zasadnutie Rady školy  

15. 05. 2023 (18.00 hod.), E-Blok ZŠ 

  

Účasť:  

Prítomní: JUDr. Mgr. Pavol Adamčiak, Mgr. Martina Ceizelová, MUDr. Miroslava 

Hercová, Mgr. Darina Kováčová, Ing. Jozef Kundlák, Ing. Marek Ličák, Mgr. Daniel 

Mikloško, PhD., Mgr. Adriana Vláčilová, Mgr. Juraj Vydarený 

Ospravedlnení: Mgr. Ivana Gallé, Mária Hrajnohová 

Hostia: PaedDr. Iveta Slobodníková, riaditeľka ZŠ 

 

(Prezenčná listina – Príloha č. 1) – k nahliadnutiu u predsedu Rady školy JUDr. Mgr. 

Pavla Adamčiaka  

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie (doplnenie) programu 

2. Informácia o plnení uznesení z XIII. zasadnutia RŠ 

3. Výročná správa RŠ za rok 2022 (v zmysle čl. 8 ods. 6 a 7 Štatútu RŠ) 

4. Informácia o zápise do 1. ročníka ZŠ – počty prijímaných detí a počty tried 

v školskom roku 2023/24  

5. Demografický vývoj počtu školopovinných detí v Dunajskej Lužnej 

a rozširovanie kapacity ZŠ – informácia o projekte G bloku  

6. Stručná informácia o priebehu 2. polroku školského roku 2022/23 (február-

apríl 2023) a o pripravovaných akciách a úlohách ZŠ v závere školského roku 

2022/23 (máj – jún 2023)  

7. Anketa o obecných službách „Školská jedáleň a školský autobus“ v Dunajskej 

Lužnej - prerokovanie výsledkov ankety s návrhom opatrení (v zmysle 

odporúčania OZ Dunajská Lužná pod uznesením č. 2023/03-04)  

8. Rôzne – diskusia – podnety 

9. Záver a ukončenie zasadnutia  

 



Bod 1: Otvorenie zasadnutia, schválenie (doplnenie) programu  

  

Predseda RŠ privítal prítomných na XIV. zasadnutí RŠ. Za zapisovateľa navrhol 

predseda RŠ podpredsedu Rady školy Ing. Jozefa Kundláka. 

  

Uznesenie: 

RŠ za zapisovateľa schvaľuje Ing. Jozefa Kundláka. 

Hlasovanie: 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 1 (Kundlák) 

 

Predseda RŠ v krátkosti predstavil program aktuálneho zasadnutia. K programu 

zasadnutia nemal nikto z prítomných ďalšie pripomienky, preto dal predseda RŠ 

o takto upravenom programe hlasovať. 

Za program prebehlo hlasovanie nasledovne: 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

  

Program 14. zasadnutia RŠ bol schválený. 

Predseda RŠ skonštatoval, že zasadnutie RŠ je verejné, keďže členovia nerozhodli 

inak. 

  

Bod 2: Informácia o plnení uznesení z XIII. zasadnutia RŠ 

 

Predseda RŠ skonštatoval, že z predchádzajúceho zasadnutia RŠ nebola žiadna úloha 

určená na plnenie. 

 

Uznesenie: 

RŠ berie na vedomie informáciu od predsedu RŠ o splnení uznesení z XIII. Zasadnutia 

RŠ. 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Na zasadnutie RŠ sa dostavil člen RŠ - Mgr. Daniel Mikloško.  

 

 



Bod 3: Výročná správa RŠ za rok 2022 (v zmysle čl. 8 ods. 6 a 7 Štatútu 

RŠ) 

  

Predseda RŠ v stručnosti informoval prítomných o obsahu Výročnej správy RŠ za 

rok 2022. V roku 2022 prebehli iba tri stretnutia RŠ (stanovený minimálny počet je 

4x za rok), najmä kvôli protipandemickým opatreniam (Covid-19). Výročná správa je 

prílohou zápisnice. 

 

Uznesenie: 

RŠ schvaľuje Výročnú správu RŠ za rok 2022, vypracovanú predsedom RŠ. 

Hlasovanie: 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod 4: Informácia o zápise do 1. ročníka ZŠ – počty prijímaných detí a počty tried 

v školskom roku 2023/24 

 

Predseda RŠ požiadal pani riaditeľku o informácie k počtu prijímaných detí a počtu 

potrebných nových tried v školskom roku 2023/24. 

Pani riaditeľka ZŠ – zapísaných detí je 171, bude 19 odkladov, nastúpi 143 detí. Z toho 

vychádza potreba 6 tried pre prvákov (po 25 žiakov). ZŠ zakúpila už aj zariadenie tried 

(obrazovky, nábytok), objednali sa stoličky. Takisto sa pracuje na personálnom 

obsadení prváckych tried. 

 

Uznesenie: 

RŠ berie na vedomie informáciu od pani riaditeľky ZŠ o zápise do 1. ročníka ZŠ v 

školskom roku 2023/24, prednesenú riaditeľkou ZŠ Dunajská Lužná. 

Hlasovanie: 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

  

Bod 5: Demografický vývoj počtu školopovinných detí v Dunajskej Lužnej a 

rozširovanie kapacity ZŠ – informácia o projekte G bloku 

  

Predseda RŠ - pri G bloku sa zistilo, že podklad stavby je nedostatočný (upozornil 

stavebník). Podľa odborného posudku je potrebné spevniť základy, OcÚ schválilo 

navýšenie rozpočtu. V súčasnosti je stavba vo fáze injektáže. Spôsobí to mierne 

zdržanie, ale nie je možné sa tomu vyhnúť. 



Mgr. Vydarený - vie sa, aké bude zdržanie? 

Predseda RŠ - zatiaľ nie je o tomto informácia. 

Ing. Ličák - pôvodný termín bol aký? Ráta sa s výpadkom v prvom polroku 2023/24? 

Predseda RŠ a pani riaditeľka ZŠ – pôvodný termín bol december 2023. Áno, vedenie 

ZŠ ráta so zabezpečením miesta pre žiakov v nasledovnom školskom roku. 

 

Uznesenie: 

RŠ berie na vedomie informáciu od predsedu RŠ o aktuálnom stave priebehu 

stavebných prác na G bloku ZŠ Dunajská Lužná. 

Hlasovanie: 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod 6: Stručná informácia o priebehu 2. polroku školského roku 2022/23 

(február-apríl 2023) a o pripravovaných akciách a úlohách ZŠ v závere školského 

roku 2022/23 (máj – jún 2023) 

  

Predseda RŠ požiadal p. riaditeľku ZŠ o informácie o 2. polroku školského roka. 

Pani riaditeľka ZŠ stručne zhodnotila doterajší priebeh 2. polroka. Na rozličných 

súťažiach a olympiádach sa deti a tímy umiestňujú na čoraz lepších miestach a 

postupujú do vyšších kôl. Škola zakúpila vonkajšie stolnotenisové stoly a do budov 

plánuje kúpiť stolný futbal, pre prvý stupeň plánuje zriadiť ďalšie preliezky a malú 

lezeckú stenu. Prebiehajú mnohé školské výlety a exkurzie. Pripravuje sa 

Medzinárodný deň detí na štadióne a náučné predstavenie pre prvý stupeň, takisto 

pasovanie prvákov. Ďalej sa plánujú výlety do Prahy, Londýna, Schönbrunnu atď. 

 

Uznesenie: 

RŠ berie na vedomie informáciu p. riaditeľky ZŠ o priebehu 2. polroku školského 

roku 2022/23 (február-apríl 2023) a o akciách a úlohách ZŠ v závere školského roku 

2022/23 (máj – jún 2023) 

Hlasovanie: 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Na zasadnutie RŠ sa dostavila členka RŠ – Mgr. MUDr. Miroslava Hercová. 

 



Bod 7: Anketa o obecných službách „Školská jedáleň a školský autobus“ v 

Dunajskej Lužnej - prerokovanie výsledkov ankety s návrhom opatrení (v zmysle 

odporúčania OZ Dunajská Lužná pod uznesením č. 2023/03-04) 

  

Predseda RŠ informoval prítomných, že Obecné zastupiteľstvo Dunajská Lužná 

požiadalo RŠ o prerokovanie výsledkov predmetnej ankety s návrhom opatrení 

vyplývajúcich z ankety. 

 

Školská jedáleň 

Stravuje sa dieťa v jedálni: odpovedí 207 – 83.1% sa stravuje pravidelne, malé 

percentá buď príležitostne, v minulosti sa stravovali, alebo sa nestravujú. 

Kvalita stravy: odpovedí 193 – veľmi spokojný 3.6%; v poriadku 20.2%; priemer 

40.9%; nespokojný 17.6%; veľmi zle 14% 

Skladba jedálnych lístkov vyhovuje: 193 odpovedí - veľmi 3.1%, v poriadku 24.9%; 

priemer 37.8%; nespokojný 19.2%; veľmi zle 8.8% 

Ktorý stupeň dieťa navštevuje: 193 odpovedí - 1. stupeň 62%, 2. stupeň 38% 

Je dieťa spokojné s chuťou jedál: 193 odpovedí - áno 5.2%; skôr áno 45.6%; skôr 

nie 28.5%; úplne nie 17.1% 

Uvítal/a by som viac: 193 odpovedí - zeleninové jedlá 29%; múčne 24.4%; zeleninové 

šaláty 36.3%; ryby 38.3%; hovädzie 30.6%; bravčové 17.6%; biele mäso 45.1% 

Slabé stránky jedálne: 193 odpovedí - prostredie 13.5% 

Silné stránky jedálne: 193 odpovedí - prostredie 43.5%; vyváženosť stravy 18.1%; 

kvalita stravy 6.2%; hygiena 21.8% 

Čo by ste na strave a zložení  jedálneho lístka zmenili: 136 odpovedí – voľné 

odpovede 

Spestrenie stravy za príplatok: 193 odpovedí - áno 12.4%; áno do 0.5 eur 29.5%; 

áno do 1 eur 20.2%; áno a pokojne aj viac 33.2%; skôr nie a nie cca. 6% 

 

Z diskusie členov RŠ: Z výsledkov vyplýva, že z hľadiska štatistického rozloženia sú 

výsledky viac-menej v priemere medzi spokojnosťou a nespokojnosťou. Priestory 

jedálne sú v rámci možností a primerane k veku budovy vyzdobené a čisté. 

Obmedzením je veľkosť kuchyne a samotnej jedálne; v G bloku je plánovaná iba 

výdajňa jedla, čo tiež indikuje potrebu rozšírenia kapacity jedálne a kuchyne. Podľa 

informácií od vedúcej jedálne sú normatívy nastavené veľmi obmedzujúco, čo sa týka 

množstva stravy na žiaka - nejaví sa  priestor pre zlepšenie v aktuálnych mantineloch.  

 

Školský autobus 

Využívate školský autobus: 207 odpovedí - áno, pravidelne 15.5%; áno, príležitostne 

10.6%; nie, lebo služba u nás nie je 18.8%; nie, nemám záujem 43%; nie 2% 



Škola v pešej dostupnosti: 116 odpovedí - 10 minút 14.3%; 15 minút 15.5%; 20 minút 

16.4%; viac minút 53% 

Dôvody využívania autobusu: 101 odpovedí – obava o bezpečnosť 19.8%; kvôli 

veľkej vzdialenosti pešo 61.4% 

Uvítali by ste túto službu vo vašej lokalite a kde: 118 odpovedí - voľné odpovede 

Využívali by ste ju pri platbe cca. 15 EUR za mesiac (50% nákladov na žiaka): 

118 odpovedí – rozhodne áno 8.5%; skôr áno 34.7%; skôr nie 39%; určite nie 17.8% 

 

Z diskusie členov RŠ: ako sociálnu službu je potrebné školský autobus zachovať. 

Školský autobus pomáha riešiť zložitú situáciu pri rannom dovoze detí do školy. Obec 

platí za túto službu 78 EUR za deň, na prepravovaného žiaka to vychádza cca. 1.5 

EUR. Obec by mohla na určitý čas vyskúšať pridať ďalší autobus na obsluhovanie 

ďalších častí obce a vyhodnotiť, či by zvýšenie kapacity bolo reálne využité. Takisto 

by mohla obec zorganizovať dodatočný prieskum v neobsluhovaných lokalitách. 

 

Uznesenie: 

RŠ víta iniciatívu prieskumu spokojnosti ohľadom školskej jedálne a vyjadruje vďaku 

rodičom a deťom za zapojenie sa do ankety. RŠ ako návrhy opatrení odporúča, aby sa 

vychádzalo z výsledkov ankety. Pre zlepšenie stravovania je predovšetkým dôležité čo 

najskôr rozšíriť priestory kuchyne a jedálne. S tým súvisí aj väčšia možnosť variability 

jedál a ponuky. Z výsledkov ankety RŠ odporúča aj prípadný príplatok do 1 EUR na 

spestrenie jedál. RŠ odporúča takisto pri zohľadnení stravovacích noriem a v rámci 

možností pridať aj jedlá, ktoré sa v ankete najčastejšie vyskytli ako žiadané. 

RŠ po preštudovaní výsledkov ankety podporuje zachovanie školského autobusu ako 

služby obce. Je za prípadné doplnenie miest na zastavenie (po zrelom uvážení). 

Zvýšenie kapacity osôb a miest na zastavenie totiž znamená aj pridanie ďalšieho 

vozidla a navýšenie nákladov pre obec.  

RŠ odporúča anketu zopakovať s odstupom 1 školského roka. 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod 8: Rôzne – diskusia – podnety 

Neboli prednesené žiadne podnety. 

 

Bod 9: Záver a ukončenie zasadnutia 

Predseda RŠ sa poďakoval členom RŠ za priebeh zasadnutia a aktívnu účasť a ukončil 

XIV. zasadnutie RŠ. 

 

V Dunajskej Lužnej, 15. 05. 2023 



Zapísal: Ing. Jozef Kundlák 

  

JUDr. Mgr. Pavol Adamčiak 

predseda Rady školy 


